



Tour Code:
G1.55 ENG

6天DAYS 5晚NIGHTS

畅游

新桂林+三江

Explore New Guilin + Sanjiang

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 网红挎斗车骑行
Experience KOL Sidecar Riding
- 📍 三江—程阳八寨
Sanjiang - Chengyang Eight Villages
- 📍 荔江湾景区
Lijiang Bay Scenic Area



特选膳食 Special Cuisine



- 🍽️ 椿记烧鹅
Chun Kee Roast Goose
- 🍽️ 啤酒鱼风味
Beer Fish Cuisine
- 🍽️ 烧烤海鲜自助餐
Seafood BBQ Buffet
- 🍽️ 三江风味
Sanjiang Flavor
- 🍽️ 芋头宴
Taro Flavor

6天5夜

畅游新桂林+三江



Tour Code: G1.55 ENG

AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199

1 吉隆坡 桂林

(机上用餐/午/晚)

- 📍 集合于吉隆坡机场，飞往桂林。
- 📍 榕杉湖风景区 — 主要体现“城在景中，景在城中”的山水城格局。景区地处阳桥两侧，桥西为榕湖，以古榕树得名；桥东为杉湖，连着漓江，因湖畔长有杉树而得名。
- 📍 日月双塔 (外观) — 坐落在杉湖中，日塔为铜塔，位于湖中心，高41米，共9层；月塔为琉璃塔，高35米，共7层，是桂林夜景重要的景色之一。
- 📍 正阳路步行街 — 桂林市最繁华的商业街之一，集休闲，购物，娱乐于一体。

2 桂林 (2小时) 龙胜 (1.5小时) 三江

(早/午/晚)

** 季节限定: 10月下旬-12月, 1月-9月上旬 **

- 📍 龙胜布尼花海梯田 + 加乌瀑布景区 (含上下缆车) — 位于龙胜县泗水乡周家村，距离龙胜县城26公里，距桂林115公里。景区海拔400-1600米，总面积近千亩，以花海梯田、高山叠瀑、风情桑江、少数民族民俗文化为主要景观，集“奇、险、幽、秀”于一体展示在世人面前。
[赠送] 少数民族长发梳妆表演

** 季节限定: 9月下旬-10月中旬 **

- 📍 龙脊梯田 — 规模宏大的梯田群，全部的梯田分布在海拔300-1100米之间，最大坡度达50度，一层层从山脚盘绕到山顶，层层叠叠，高低错落。其线条行云流水，其规模磅礴壮观，被称为“龙脊梯田”，气势恢弘，有“梯田世界之冠”的美誉。
- 📍 三江 — **【三江鼓楼】** 有世界第一鼓楼
【三江风雨桥】 世界最长风雨桥
【侗乡鸟巢】 世界最大单体木构建筑一，还其它民族特色的建筑。
- 📍 欣赏《坐妹》实景演出 — 由中国侗城景区打造的大型侗族风情实景演出《坐妹》，呈现侗族行歌坐夜、出嫁婚庆的神秘风情，展示侗族服饰、芦笙踩堂、多耶舞的美仑美奂，演绎侗族大歌、木叶歌、多耶的天籁之音。

3 三江 (3小时) 阳朔

(早/午/晚)

- 📍 程阳八寨+ 程阳风雨桥+电瓶车 — 由程杨八个自然村寨组成，周围青山绿树环绕，景色优美。漫步在传统的村庄里观赏着美景，参观程阳风雨桥、马鞍鼓楼等全国闻名的古迹，还可观看具有侗族风情的民俗表演等，活动丰富，是观光摄影、领略侗族风情的绝佳去处。
- 📍 体验网红跨斗车骑行 — 沿途风景真的太美了，在山水间骑上跨斗车吹着小风，把所有的烦恼都抛之脑后，好好享受这片山水的魅力！
- 📍 阳朔西街

4 阳朔 (1小时) 荔浦 (1小时) 阳朔

(早/午/晚)

- 📍 兴坪古镇 — 古老的安静的小镇，保留着旧年代的石板小巷，白墙乌瓦，清代古戏台等。
- 📍 船游漓江
- 📍 十里画廊 (车览)
- 📍 月亮山 + 大榕树 (途观)
- 📍 荔江湾风景区 — 有“山中水,水中山,桂林山水第一湾”的美誉。
【天官岩】【翔龙玻璃桥】【凤凰玻璃观光台】【步步同心】【长生洞】【享受刺激的旱滑道】
翔龙天空玻璃桥建在鸚鹰山和象鼻山之間，距离地面252.6米，为广西第一高玻璃桥。玻璃桥加滑道全长526米。

5 阳朔 (1.5小时) 桂林

(早/午/-)

- 📍 少数民族村寨 — “侗情水庄”是以少数民族侗族风土人情为主题，集吃、住、赏景、人文于一体的综合性景区，也是侗族人真实生活的村寨。
- 📍 象鼻山景区 — 位于漓江东岸,与象鼻山相对,其山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象,栩栩如生,引人入胜,人们称为桂林山水的象征。
- 📍 桂花公社 — 桂花公社景区是国家AAAA级旅游景区，以万年桂花种子为镇馆之宝，由桂花文化体验馆、桂花主题公园、桂花树下度假酒店、桂林城市礼品展销中心组成。景区全面生动再现了桂林与桂花的深厚渊源以及桂林桂花的独特文化魅力。景区内有关的桂花制成品供您购买送礼。
- 📍 东西巷风情街 + 状元廊 + 逍遥楼

6 桂林 吉隆坡

(早/机上用餐/-)

- 📍 早餐后，送往机场，返回温馨的家。

配合项目: (印象刘三姐 或 桂林千古情) + 荔江湾缆车上山

RM 150 /人

6 DAY 5 NIGHT

Explore New Guilin + Sanjiang





Tour Code: G1.55 ENG

 AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199



1 KUALA LUMPUR GUILIN





(MOB/L/D)

-  Assemble at airport for flight to Guilin.
-  Rongshan Lake Scenic Area — which mainly reflects the landscape city pattern of "the city is in the scenery, and the scenery is in the city"
-  The Sun & Moon Towers — The Sun Tower is a copper tower located in the center of the lake with 41 meters height and total of 9 floors. The Moon Tower is a glazed tower with 35 meters height and total of 7 floors. It is one of the important night views of Guilin. (exterior view)
-  Zhengyang Road Pedestrian Street — One of the most prosperous commercial streets in Guilin, integrating leisure, shopping and entertainment.

2 GUILIN (2Hrs) LONGSHENG (1.5Hrs) SANJIANG




(B/L/D)

** Seasonal: Late October to December, January to early September **

-  Buni Rice Terraces+ Jiawu Waterfall Scenic Area (include Cable Car) — Enjoy the main landscapes of flower terraces, mountain waterfalls, Sangjiang River scenery, and ethnic minority folk culture. It is a combination of "strange, dangerous, secluded, and beautiful" that is displayed in front of the world. [FREE] Ethnic minority long hair dressing performance
- ** Seasonal: Late September to mid-October ****
-  Longsheng Longji Rice Terraces — built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 300 to 1100 meters above sea level. It received their name because the rice terraces resemble a dragon's scales, while the summit of the mountain range looks like the backbone of the dragon.
-  Sanjiang — Visit to the world's largest [Sanjiang Drum Tower], the world's longest [Sanjiang Wind and Rain Bridge], the world's largest single wooden building - the [Dong Bird's Nest] and other buildings with national characteristics.
-  《Sitting Girl》 show — The large-scale Dong-style real-life performance 《Sitting Girl》 presents the Dong people's mysterious style of singing and sitting at night, wedding celebrations, Dong costumes, Lusheng music instrument, and the beauty of Duoye dance, interpreting the Dong people's grandeur Song, Konooha song, Doye's natural sound. The entire program is full of rural and pastoral flavor, reflecting the high unity of nationality, artistry and appreciation.






3 SANJIANG(3 Hrs) YANGSHUO

(B/L/D)

-  Chengyang Eight Villages + Chengyang Wind and Rain Bridge + Battery Car — Surrounded by green mountains and trees, with beautiful scenery. Stroll through the traditional villages and enjoy the beautiful scenery, visit nationally famous monuments such as Chengyang Wind and Rain Bridge, Ma'an Drum Tower, etc.
-  KOL Sidecar Riding — Experience KOL sidecar riding and enjoy scenery along the way of natural landscape.
-  West street — An old street with a history of more than 1,400 years, it is famous for its various bars, restaurants and coffee shops.





4 YANGSHUO (1 Hrs) LIPU(1 Hrs) YANGSHUO

(B/L/D)

-  Xingping Ancient Town — The ancient town of Xingping is a historical city with more than 1,700 years of history.
-  Cruise tour of Lijiang River (President Route)
-  Ten Mile picture gallery (Car Tour)
-  Moon Mountain (Passing by)
-  Lijiang Bay Scenic Area (including dragon boat racing) — It is known as "water in the mountains, mountains in the water, the first bay of Guilin landscape". [Tiangong Rock] [Xianglong Glass Bridge] [Phoenix Glass Observation Deck] [Bu Bu Tong Xin] [Changsheng Cave] [Enjoy the exciting dry slide]
The Xianglong Sky Glass Bridge is built between the Eagle Mountain and the Elephant Trunk Mountain, 252.6 meters above the ground, and is the highest glass bridge in Guangxi. The total length of the glass bridge and slide is 526 meters.

5 YANGSHUO (1.5 Hrs) GUILIN

(B/L/-)

-  Dong Shui Village Scenic Spot — A comprehensive scenic spot with the theme of the local customs of the Dong ethnic minority, integrating food, accommodation, scenery and humanities. It is also a village where the Dong people live.
-  Elephant Trunk Mountain Scenic Area — Its mountain shape resembles an elephant standing on the edge of the Lijiang River to drink water and is known as the symbol of Guilin's landscape.
-  Guihua (Osmanthus) Commune — consists of an osmanthus cultural experience hall, osmanthus theme park, osmanthus tree resort, and a Guilin city gift exhibition center. The scenic spot fully and vividly reproduces the deep relationship between Guilin and Guihua and the unique cultural charm of osmanthus. There are related sweet-scented osmanthus products for you to purchase as gifts.
-  East and West Alley Style Street + Zhuangyuanlang + Xiaoyao Tower

6 GUILIN KUALA LUMPUR

(B/MOB/-)

-  Transfer to Guilin Lijiang International Airport for bid farewell to Guilin. See you again!

Compulsory Tour: (Impression Liu San Jie or Guilin Qianguqing)+Lijiangwan Scenic Spot Cable Car

RM 150/pax



附带条约

TERMS & CONDITION

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stted in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of otonerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tr itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	机上用餐 MOB	√	√	桂林星悦国际大酒店或同级 V-Star Hotel or similar
2	酒店 Hotel	√	√	三江福祿山酒店或同级 Sanjiang Fulu Shan Hotel or similar
3	酒店 Hotel	√	√	阳朔新西街大酒店或同级 New West Street International Hotel or similar
4	酒店 Hotel	√	√	阳朔新西街大酒店或同级 New West Street International Hotel or similar
5	酒店 Hotel	√	-	桂林漓江大瀑布酒店或同级 Guilin Lijiang Waterfall Hotel or similar
6	酒店 Hotel	机上用餐 MOB	-	-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT